
 

Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia  Rady školy pri ZŠ, Mierové námestie 255/27, Handlová 

 

Dátum a čas: 26.4.2022, 16.00 h 

Miesto: ZŠ, Mierové námestie 255/27, Handlová 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

1.Otvorenie, privítanie, kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

2. Návrh na počty prijímaných žiakov a tried pre školský rok 2022/2023 

Predkladá : ústne - riaditeľ školy 

3. Správa o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2021 

     Predkladá :  písomne - riaditeľ školy  

4. Rôzne 

5. Diskusia 

6. Uznesenie, záver 
 

 

Zápis z rokovania: 

 

K bodu 1 – otvorenie, privítanie, kontrola uznesení 

         Zasadnutie otvorila predsedníčka RŠ PaedDr. A. Bajánová. V úvode privítala  prítomných, 

prizvanú p. riaditeľku školy Mgr. Ivetu Jakubovú. Prítomných oboznámila  s programom zasadnutia. 

Všetci členovia s programom súhlasili.  

Vytvorením zápisnice zo zasadnutia bola poverená predsedníčka rady školy. 

V rámci kontroly uznesení z predchádzajúceho zasadnutia predsedníčka konštatovala, že úlohy 

stanovené na poslednom online zasadnutí boli splnené.. 

 

K bodu 2 – Návrh na počty prijímaných žiakov a tried pre školský rok 2022/2023 

 V ďalšom bode programu predložila riaditeľka školy Mgr. Iveta Jakubová návrh na počty 

prijímaných žiakov a tried pre šk. rok 2022/2023. Zápis detí do prvého ročníka ZŠ sa tento rok konal 

06. 04.2022 a prišlo naň celkom 48 detí. Počet prijatých detí do prvého ročníka v šk. roku 2022/2023  

je  41  a riaditeľka školy vzhľadom  naň navrhla otvoriť 2 prvé triedy.  

 

K bodu 3 -  Správa o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2021 

 Riaditeľka školy Mgr. Iveta Jakubová písomne predložila prítomným Správu o výsledkoch 

hospodárenia školy za rok 2021. Správu vzali prítomní na vedomie a je súčasťou príloh zápisnice 

(príloha č.3 ) . 

 

K bodu 4 – Rôzne 

          Ing. Radoslav Iždinský navrhol, aby sa na budúci školský rok zorganizovala súťaž medzi 

triedami o najkrajšiu triedu. Jeho návrh predloží riaditeľka školy na pedagogickej rade a keďže 

v minulosti podobnú súťaž organizoval žiacky parlament, je pravdepodobné, že návrh sa zrealizuje. 



Pani riaditeľka školy informovala prítomných o výmene osvetlenia v telocvični od 14.04.2022 

do 15.04.2022 za úsporné LED osvetlenie financované z rozpočtu školy. Nové osvetlenie zvýši 

kvalitu osvetlenia v telocvični  a predpokladanú úsporu energie za rok  garantovanú od 50% - 80%. 

         Pani Kristína Denčiaková sa informovala, či sa podarí zrealizovať školy v prírode v tomto 

školskom roku. Pani riaditeľka informovala, že už prerokováva návrh so zástupkyňou pre 1. stupeň 

a triednymi učiteľkami. 

        Pani riaditeľka požiadala prítomných členov rady školy, aby podporili na mestskom 

zastupiteľstve projekt školy zameraný na výmenu palubovky v telocvični a tiež návrh na 

rekonštrukciu multifunkčného ihriska. Oba projekty sú finančne nákladné (60 tisíc eur) a nedajú sa 

zrealizovať z finančných prostriedkov školy. 

 

K bodu 5 - diskusia  

     V diskusii sa Ing. Jozef Stopka informoval, aký je počet žiakov v škole, aký je aj trend s počtom 

detí , či klesá, alebo je stabilný. P. riaditeľka predložila prehľad o počtoch žiakov od školského roku 

2014/2018. Postupne klesá počet žiakov na 1. stupni, stabilizovali sa tu po 2 triedy v ročníku. Na 2. 

stupni je 12 tried a  na 1. stupni 8. Predpoklad do budúcich rokov je, že do ďalších rokov bude 

stabilných 10 tried na 2. stupni a 8 tried na 1. stupni. 

 

K bodu 6 – uznesenie, záver 

 

Uznesenie zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ, Mierové námestie 255/27, 972 51 Handlová 

konaného dňa 26.04.2022: 

 

K bodu 2/ 

 

1. UZNESENIE RŠ: 

 

 

           RŠ ODPORÚČA 

zriaďovateľovi na základe § 5 ods. 7 písm. a) zákona č. 596/2003 Z.z o štátnej správe 

v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov vydať rozhodnutie o prijatí zapísaných detí na plnenie povinnej školskej 

dochádzky v šk. roku 2022/2023 podľa návrhu Mgr. Ivety Jakubovej, riaditeľky školy 

s plánom zriadiť 2 prvé triedy s celkovým počtom detí 41 v prvom ročníku primárneho 

vzdelávania.  

 

K bodu 3/ 

 

2. UZNESENIE RŠ: 

 

      RŠ BERIE NA VEDOMIE 

Správu o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2021 predloženú riaditeľkou školy Mgr. 

Ivetou Jakubovou. 

 

 

Ú L O H Y  

 

    1.   RŠ UKLADÁ RIADITEĽKE ŠKOLY  PREDLOŽIŤ 



           návrh školského vzdelávacieho programu pre šk. rok 2022/2023, resp. jeho aktualizácia  

T: najbližšie zasadnutie RŠ (jún 2022) 

Zodp. : Mgr. Iveta Jakubová – riaditeľka školy 

 

2. RŠ UKLADÁ RIADITEĽKE ŠKOLY  PREDLOŽIŤ  

návrh organizácie vyučovania – zmeny v organizácii v novom školskom roku 

 

T: najbližšie zasadnutie RŠ (jún 2022) 

Zodp. : Mgr. Iveta Jakubová – riaditeľka školy 

 

3. RŠ UKLADÁ RIADITEĽKE ŠKOLY  PREDLOŽIŤ  

informáciu o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení výchovno-

vzdelávacieho procesu v novom školskom roku 

 

T: najbližšie zasadnutie RŠ (jún 2022) 

Zodp. : Mgr. Iveta Jakubová – riaditeľka školy 

 

 

         

        V závere zasadnutia predsedníčka poďakovala prítomným členom za účasť a oboznámila ich 

s termínom najbližšieho zasadnutia RŠ a s jeho programom.  

 

PRÍLOHY: 

Príloha č. 1 : pozvánka na zasadnutie RŠ 

Príloha č. 2 : prezenčná listina zo zasadnutia RŠ  

Príloha č. 3 : Správa o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2021 

 

 

Zápisnicu vyhotovil : PaedDr. Andrea Bajánová                         ............................................... 

 

Zápisnicu overil:      p. Anna Kúdelová                                          ............................................... 

 

 

V Handlovej dňa      27.04.2022 

 

                                                                                       ..................................................... 

                                                                                       PaedDr. Andrea Bajánová           

                                                                                      predsedníčka RŠ 

 

 


